
De miljonairs en miljardairs.  

Zo als ik al eerder in deze website heb gezegd ! ik mijn niet kan voorstellen dat eender wie op deze 

wereld miljoenen en nog erger miljarden waard is. 

Hoe komt het dan dat er zoveel miljonairs en miljardairs zijn? Wel om dat de systemen het toelaten 

zowel in het kapitalisme als communisme  staat er niets in de wet dat dit zou kunnen ondermijnen. 

De grootste boosdoener is dat geld, geld kan maken en daarna de moderne slavernij. 

Hoe moet ik dit verstaan dit zal ik even uitleggen met een voorbeeld. 

Bill Gates een snuggere informaticus vind een besturingen programma voor de Pc uit,  die het 

bedienen simpel maakt zodat iedereen een Pc kan bedienen. 

Hij neemt een aantal informaticus aan die zijn ideeën omzet in de praktijk en continu verbeteren. 

Tot nu toe is er niets aan de hand, maar omdat het programma zo begeerd is wordt er een enorme 

winst gemaakt. Nu komt het! Waar gaat deze winst naar toe? Wat denken jullie? Niet naar de 

medewerkers die gewerkt hebben aan dit programma maar wel aan de aandeelhouders die niets 

anders gedaan hebben dan geld in dit bedrijf steken.  Zo zie je de medewerkers zijn de slaven en de 

aandeelhouder de heren (slavendrijvers).  

Hoe kunnen we dit veranderen? Verdeel de winst evenredig over de medewerkers en de 

aandeelhouder of maak van de medewerkers ook aandeelhouders. 

Dan nog dit, moesten de belasting eerlijk geïnd worden dat wil zeggen dat alle soorten inkomsten  op 

de zelfde manier belast worden, en de achterpoort sluiten, zou dit al veel oplossen. 

Het probleem is wie moet deze wetten verander? Ja, het zijn onze politiekers en deze zijn zelf 

Miljonairs of worden beïnvloed door deze. Zie MR-voorzitter?  Louis Bouchez. 

Zijn argument is de belastingen zijn al heel hoog in België, dat is waar maar wel bij de verkeerde 

mensen, de arbeiders! 


